
Referat af beboerrådsmøde d. 10. april 2016 kl 17 på 11. sal  
Deltagere: Eskil, Astrid, Anja og Lars  
 

1. Referat: Lars 
2. Bestyrelsesmødet d. 12. april 2016 

a. Forretningsordenen ønskes ændret i pkt. 11, så ”særlig følsomme” ændres til 
”personfølsomme”. Bbr aftale, at Astrid fremlægger dette på BM og forslår 
ændringerne til næste BM i efteråret. 

b. Solbakkens fremtid af Leif. Der blev talt om, at der var langt flere muligheder end 
de, der er blevet nævnt i Leifs forslag. Der var derfor nervøsitet for, at den 
manglende specificering ville betyde, at ikke alle projekter og muligheder ville 
komme i spil i et oplæg fra fsb. Der blev talt om, at vi gerne vil sikre, at alle 
mulighederne kommer med og bliver behandlet i et kommissorium. Desuden blev 
der talt om, at de ønskede muligheder gerne skulle til urafstemning, så det ikke kun 
er op til bestyrelsen, hvad der skal ske med Solbakken. Der blev talt om, at det var 
et oplæg til igangsættelse af et projektarbejde, hvor det ikke er fastlåst endnu. BBR 
blev enige om, at det skulle italesættes før en beslutning, så vi er sikre på, at ingen i 
bestyrelsen tror, at forslaget er et fastlåst kommissorium. Der var glæde over, at Leif 
havde taget initiativet, når BBR ikke havde haft kræfterne.  

c. Administrationsaftalen. I den fremsendte administrationsaftale skulle ændringer 
pointes ud, men det er ikke sket. Under ekstra ydelser er der fx ikke før og nu priser. 
BBR beder Astrid gøre fsb og bestyrelsen opmærksomme på dette, og spørge til 
om, de opfylder betingelserne i aftalens pkt. 8. BBR ønsker, at vores 
bestyrelsesrepræsentanter taler med fsb og bestyrelsen omkring rykkerproceduren, 
og hvad fsb’ rettelser betyder. BBR ønsker, at Leif personligt taler med skyldnere, 
der ikke skal pålignes en udgift i første omgang. BBR gjorde også opmærksom på, 
at fsb selv bestemmer om de vil påligne et gebyr for en evt. håndtering af 
påkrævningsskrivelse. BBR mener ikke, at et evt. rykkergebyr skal tilfalde fsb, men 
kollegiets drift.  

d. Der blev talt om administrationsskift og ønske om tilbud fra UBS og KKIK til næste 
administrationsaftale.  

3. Evt. 
 
 
Mødet sluttede kl 19:00 


